
Föräldramöte inför säsongen 2024 

Tid: tisdag 26/3 kl.18.00 

Plats: Brovalla 

• Vi kommer framför allt träna på kyrkplan och i Lillpite i år. Det är svårt att 

få tider i Böle och planen blir tillgänglig sent. 

 

• Fråga kring cuper framöver: vi tränare behöver få ha lite 

”bestämmanderätt” över vilka cuper vi deltar i. Det är absolut välkommet 

med förslag. 

 

• Vi behöver få ihop en föräldragrupp. Emma (Celines mamma) och Elina 

(Felicias mamma) kliver in i föräldragruppen. Någon mer får gärna haka 

på. 

 

• Vi har sökt träningstider i träningshallarna men inte fått några tider i vare 

sig Bergsviken eller i Airdome. Vi har just nu fått en tid i Sjulnäs söndagar 

kl. 18-19 från och med 14/4. Även onsdagar 18-19.30 har blivit tillgänglig. 

Förhoppningsvis får vi tider i någon av hallarna framöver när andra lag 

går ut på konstgräsplanerna i Öjebyn, Nordlunda, Strömbacka, LF m.m. 

 

• I år uppmuntrar vi tjejerna till att stanna kvar efter träning och duscha 

och byta om på plats. Vi ser att det brukar stärka lagsammanhållningen 

ganska mycket. 

 

• Nästa år är det dags för 9-manna. Det är en ganska stor förändring med 

nya positioner och offside. Vi kommer därför börja träna på det redan i 

år. 

 

• Vi är i dagsläget 16 spelare i truppen. Vi kommer att vara ett lag på 

matcher och cuper. 

 

• Vi ser att det är ganska många spelare som har låg träningsnärvaro men 

100% matchnärvaro. Vi önskar såklart att man siktar på att närvara på så 

många träningar som möjligt.  

Ytterligare ett önskemål är också att man är på träning innan match. 

 



• Cuper den här säsongen: 

1. Examenscupen lördag 1 juni 

 

2. PSG 28–30 juni 

 

3. Vi skulle vilja kunna anordna en egen liten mini-cup där vi kan bjuda in 

lag, testa 9-manna. Ett bra sätt att få in en slant till lagkassan. Preliminär 

plan: någon gång i augusti. 

 

4. Vi har blivit inbjudna att delta i Northern Elite Trophy i Skellefteå 27–29 

september. Hit kan man inte anmäla sig utan det är bara utvalda lag som 

blir inbjudna så det känns superkul att vi fått en inbjudan. Här kommer 

laget sova på skola. 

 

• Om vi siktar framåt några år: Gothia eller liknande?  

Vad är önskemålen från tjejerna? Vad skulle det innebära vad gäller 

lagkassan? Hur mycket skulle i sådana fall behövas? Vi kanske behöver 

börja bygga en lagkassa sakta men säkert. Det medför frågan: vill vi sälja 

för att samla pengar eller tar vi hellre olika jobb? 

 

• Sista – SPONSRING        Inget krav såklart men något vi gärna tar emot. Vi 

skulle vilja kunna köpa in (eller få sponsrat) vindjackor till tjejerna eller 

värmejackor som avbytarna kan ha. 

Tjejerna har själva också efterfrågat att ha en högtalare. 

 


